
 

 
 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, 

будівництва, транспорту та зв’язку 

 

12 липня 2022 року                              м. Полтава                                           № 12 

Головуючий: Бєлашов Сергій Володимирович – голова постійної комісії. 
 

Присутні члени постійної комісії: Матюшенко Олексій Володимирович – 

заступник голови постійної комісії, Мірошніченко Людмила Вікторівна – 

заступник голови постійної комісії (зв'язок через відеоконференцію), Копотун 

Костянтин Іванович – секретар постійної комісії, Устименко Юлія Сергіївна.  
 

Відсутні члени постійної комісії: Говоренко Володимир Олександрович – 

заступник голови постійної комісії.  
 

Склад постійної комісії – 6 осіб. Присутні – 5 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні:  

Біленький              голова обласної ради 

Олександр Юрійович 

 

Бєлоножко     заступник голови обласної ради 

Олег Вячеславович 

 

Воротинцев    генеральний директор КП ПОР  

Василь Альбертович   «Полтававодоканал» 

 

Калінін     заступник начальника обласної військової  

Максим Віталійович   адміністрації 

 

Коморна     начальник Управління майном обласної  

Леся Федорівна    ради 

 

Левакіна  заступник керуючого справами ‒ начальник 

Оксана Віталіївна відділу організаційного  

забезпечення діяльності ради  

виконавчого апарату обласної ради 
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Лемешко      перший заступник голови обласної ради 

Олександр Миколайович 

Лунін     начальник обласної військової 

Дмитро Сергійович   адміністрації 

 

Макаренко     начальник управління житлово-                

Вячеслав Володимирович  комунального господарства Щербанівської  

      сільської ради 

 

Олексенко     генеральний директор ПОКВПТГ 

Олександр Сергійович   «Полтаватеплоенерго» 

 

Особік     заступник директора – начальник  

Ірина Станіславівна       управління містобудування і архітектури 

Департаменту будівництва, містобудування 

і архітектури  обласної військової 

адміністрації 

 

Паутова     заступник керівника апарату – керуючий 

Тетяна Олександрівна  справами виконавчого апарату обласної 

ради 

 

Приймак     директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

Дмитро Васильович 

 

Ричка      заступник Полтавського міського голови 

Євген Олександрович   з питань діяльності виконавчих органів 

 

Рева      начальник Управління житлово-  

Едуард Васильович  комунального господарства та енергетики 

обласної військової адміністрації 

 

Руроєва     заступник голови обласної ради 

Лілія Олександрівна 

 

Семенко     виконувач обов’язків начальника  

Олександр Петрович  Управління інфраструктури та цифрової 

трансформації обласної військової 

адміністрації, начальник відділу розвитку 

інфраструктури, транспорту та організації 

пасажирських перевезень Управління 

інфраструктури та цифрової трансформації 

обласної військової адміністрації 

 

Слободян  перший заступник директора Департаменту 

Олександр Олександрович будівництва, містобудування і архітектури 

обласної військової адміністрації 
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Суржко заступник директора з експлуатаційного 

Михайло Олександрович   утримання доріг та фінансово-економічних 

питань ДП «Агентство місцевих доріг 

Полтавської області» 

 

Третяк заступник генерального директора з 

Микола Юрійович економіки та фінансів КП ПОР 

«Полтававодоканал» 

 

Чепурко      заступник голови обласної ради 

Олексій Григорович 

  

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував проголосувати за основу та 

в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити запропонований порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про розгляд проєкту рішення «Про звіт голови обласної ради за період  

27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 
 

2. Про звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку про роботу за період 2020 – 2021 років. 

 

3. Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку на 2022 рік. 

 

4. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Обласної програми 

"Питна вода Полтавщини" на 2011 – 2020 роки, термін дії якої продовжено до 

2021 року включно». 

 

5. Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Обласної програми "Питна 

вода Полтавщини" на 2022 – 2026 роки». 
 

6. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Програми підтримки 

об'єднань співвласників багатоквартирних будинків та житлово-будівельних 

кооперативів Полтавської області для виконання заходів з енергозбереження на 

2015 – 2021 роки». 
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7. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Комплексної програми 

поводження з твердими побутовими відходами у Полтавській області на 2017 ‒ 

2021 роки». 

 

8. Про розгляд питання «Про виконання Обласної програми фінансової 

підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та водопровідно-

каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 – 2021 роки». 

 

9. Про розгляд питання «Про результати виконання умов Меморандуму про 

взаєморозуміння щодо врегулювання проблемних питань у сфері постачання 

теплової енергії та постачання гарячої води в опалювальний період                    

2021/2022 рр. та надання фінансової допомоги ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго" для 

забезпечення сталого функціонування підприємства». 

 

10. Про розгляд питання «Про внесення змін до Обласної програми 

фінансової підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та 

водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 –                

2022 роки. 

 

11. Про розгляд питання «Про виконання обласної Програми підвищення рівня 

безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки у 2021 році». 
 

12. Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін до обласної Програми 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки та Порядку 

використання коштів обласного бюджету на придбання у 2021 році комбінованих 

дорожніх машин на умовах співфінансування». 
 

13. Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження цільової обласної 

Комплексної програми "Шлях до рівних можливостей" на 2022 – 2025 роки». 
 

14. Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін та доповнень до 

Комплексної програми соціального захисту населення Полтавської області на 2021 – 

2025 роки» (в частині будівництва житла, призначеного для тимчасового проживання 

внутрішньо переміщених осіб). 
 

15. Про розгляд питання «Про деякі питання управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області».  
 

16. Про розгляд проєкту рішення «Про приймання-передачу витрат за об’єктом: 

«Реконструкція існуючого гаража під підземний паркінг КП "Полтавський обласний 

центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Полтавської обласної 

ради" по вул. Миколи Дмитрієва, 6, м. Полтава. Коригування.» 
 

17. Про розгляд питання «Про приймання-передачу витрат за об’єктом: 

«Реставрація Полтавської обласної філармонії по вул. Гоголя, 10 в м. Полтава 

(будинок колишньої хоральної синагоги). Коригування.» 
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18. Про розгляд питання «Про передачу вартості витрат на ремонт блоку 

конференц-залів за адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 45 на баланс в оперативне 

управління Комунальної установи Полтавської обласної ради з експлуатації 

адміністративних будівель». 

 

19. Про розгляд питання « Про приймання-передачу майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» . 
 

20. Про розгляд питання «Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ ″ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ″ 

на отримання кредиту на умовах овердрафту в АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ 

«БАНК ″УКРАЇНСЬКИЙ КАПІТАЛ″».  
 

21. Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства Решетилівське комунальне підприємство «Водоканал» у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

 

22. Про розгляд питання стосовно підготовки звернення депутатів обласної ради 

до Кабінету Міністрів України та НКРЕКП щодо передачі повноважень по 

встановленню тарифів на послуги з централізованого водопостачання та 

централізованого водовідведення Полтавській обласній раді. 
 

23. Про розгляд питання щодо погодження ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» 

укладання договорів реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ. 

 

24. Про розгляд питання щодо зменшення розміру відрахувань частини чистого 

прибутку на розвиток матеріально-технічної бази за підсумками фінансово-

господарської діяльності за I квартал 2022 року ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» в сумі                 

536533 грн. 
 

25. Про розгляд фінансової звітності ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» за                     

I квартал 2022 року. 

 

26. Про розгляд питання щодо погодження ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

укладання договорів реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ та 

послуги з його розподілу та транспортування. 
 

27. Про розгляд питання «Про затвердження Програми оптимізації, 

автоматизації та розвитку системи централізованого теплопостачання ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2026 роки». 

 

28. Про звіт ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» щодо 

стану автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у 2022 році та 

зимове утримання автомобільних доріг.  

 

29. Про розгляд листа ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» про 

виділення коштів для належної підготовки дорожнього господарства області до 

роботи в осінньо-зимовий період 2022 – 2023 років. 
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30. Про розгляд листа управління житлово-комунального господарства 

Щербанівської сільської ради Полтавського району стосовно виділення коштів на 

проведення реконструкції ділянки теплової мережі від котельні ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» з приєднанням до неї житлових будинків. 
 

31. Про розгляд питання «Про прийняття у спільну власність територіальних 

громад, сіл, селищ, міст Полтавської області спортивно-видовищного комплексу з 

приміщеннями громадського обслуговування за адресою: м. Полтава, вул. Юрченка 

Петра, будинок 1а». 
 

32. Про розгляд питання «Про затвердження Програми спільної діяльності 

обласної ради, місцевих громад, ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» та співвласників 

житлових будинків «ЗАОЩАДИМО ТЕПЛО РАЗОМ» на 2022 – 2026 роки». 

 

33. Різне. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, перед початком розгляду питань 

порядку денного наголосив, що відповідно до Рекомендацій з питань 

запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у 

разі наявності у присутніх на засіданні постійної комісії депутатів обласної 

ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають 

врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення 

про це під час засідання. 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про звіт голови обласної ради за 

період 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, ознайомив присутніх з основними 

тезами звіту за період з 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року. 

 
Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови обласної ради Біленького О.Ю. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про звіт голови обласної ради за 

період 27 листопада 2020 року по 31 грудня 2021 року». 

 

2. СЛУХАЛИ: Про звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку про роботу за період 2020 – 2021 років. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, проінформував присутніх про основні 

результати роботи постійної комісії за період 2020 – 2021 років. Ознайомив членів 
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постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань житлово-

комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку Бєлашова С.В. взяти до відома. 

2. Затвердити звіт постійної комісії обласної ради восьмого скликання з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку про роботу за період 2020 – 2021 років. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту плану роботи постійної комісії обласної ради з 

питань житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 

транспорту та зв’язку на 2022 рік. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, зазначив, що план роботи постійної 

комісії розроблений на підставі пропозицій, наданих структурними 

підрозділами Полтавської обласної військової адміністрації та заступником 

голови постійної комісії Матюшенком Олексієм Володимировичем. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань житлово-

комунального господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та 

зв’язку Бєлашова С.В. взяти до відома. 

2. Затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

житлово-комунального господарства, енергозбереження, будівництва, 

транспорту та зв’язку на 2022 рік. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Обласної програми 

"Питна вода Полтавщини" на 2011 – 2020 роки, термін дії якої продовжено до 

2021 року включно». 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, повідомив, що 

фінансування заходів відповідно до зазначеної Програми відбувалося не в 

повному обсязі. Тим не менш, Програму вдалося реалізувати на 80,8 % до 

фактично затверджених планів використання бюджетних коштів, тобто  

використано 349092,800 тис. грн, у тому числі: з державного бюджету –                  

8063,7 тис. грн, з обласного бюджету – 81278,271 тис. грн, з районних, 

сільських, селищних, міських бюджетів – 105539,441 тис. грн, з інших джерел – 

154211,388 тис. грн.  
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління житлово-комунального 

господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації               

Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про виконання Обласної 

програми "Питна вода Полтавщини" на 2011 – 2020 роки, термін дії якої 

продовжено до 2021 року включно». 

 

5. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження Обласної програми 

"Питна вода Полтавщини" на 2022 – 2026 роки». 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що 

завданнями Програми є:  

1. Будівництво (нове будівництво, реконструкція, капітальний ремонт) 

водозабірних споруд.  

2. Будівництво (нове будівництво, реконструкція, капітальний ремонт) 

водопровідних та очисних споруд водовідведення. 

3. Будівництво та впровадження станцій (установок) доочищення питної 

води. 

4. Будівництво (нове будівництво, реконструкція, капітальний ремонт) 

водопровідних мереж та мереж водовідведення.  

5. Моніторинг і контроль якості у сфері питного водопостачання. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління житлово-комунального 

господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації               

Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про затвердження Обласної 

програми "Питна вода Полтавщини" на 2022 – 2026 роки». 

 

6. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Програми підтримки 

об'єднань співвласників багатоквартирних будинків та житлово-будівельних 

кооперативів Полтавської області для виконання заходів з енергозбереження на 

2015 – 2021 роки». 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що 

виконання фінансової частини Програми за весь час її дії складає                           
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9679,06 тис. грн, або 96,7% від запланованого обсягу, у тому числі за перший 

етап – 7 786,27 тис. грн та 1 892,788 тис. грн – за другий етап. За весь період дії 

Програми було здійснено відшкодування частини процентної ставки за 276 

кредитними договорами з ОСББ та ЖБК та з 2861 фізичною особою. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, поставив уточнюючі питання 

стосовно виконання зобов’язань перед ОСББ. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління житлово-комунального 

господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації               

Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про виконання Програми 

підтримки об'єднань співвласників багатоквартирних будинків та житлово-

будівельних кооперативів Полтавської області для виконання заходів з 

енергозбереження на 2015 – 2021 роки». 

 

7. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Комплексної 

програми поводження з твердими побутовими відходами у Полтавській області 

на 2017 ‒ 2021 роки». 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що  

Програму вдалося реалізувати на 26,8 %. Фактичне фінансування заходів 

Програми за 2017 – 2021 роки склало 225334,514 тис. грн, в тому числі 

114747,672 тис. грн з обласного бюджету, 108745,712 тис. грн з районних та 

місцевих бюджетів, а також 1841,13 тис. грн з інших джерел.  

В 2017 році було придбано 15 сміттєвозів, 474 контейнерів об’ємом 1,1 м3, 

340 контейнерів об’ємом 0,75 м3. Загальна вартість придбаної техніки та 

контейнерів склала 27048,58 тис. грн. 

В 2018 році було придбано 14 одиниць техніки загальною вартістю 

42647,15 тис. грн, в 2019 році – 17 одиниць техніки загальною вартістю 

59128,64 тис. грн, в 2021 році – 14 одиниць техніки загальною вартістю 

40509,00 тис. грн, а також 2948 контейнерів для збору твердих побутових 

відходів різної конфігурації загальною вартістю 6036,624 тис. грн.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Копотун К.І., член постійної комісії, порушив питання будівництва 

сміттєпереробного заводу. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, щодо включення 

міста Гадяч до схеми санітарної очистки. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління житлово-комунального 

господарства та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації               

Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про виконання Комплексної 

програми поводження з твердими побутовими відходами у Полтавській області 

на 2017 ‒ 2021 роки». 

 

8. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про виконання Обласної програми фінансової 

підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та водопровідно-

каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 – 2021 роки». 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики Полтавської обласної військової адміністрації, зазначив, що 

Програмою передбачено фінансування відшкодування різниці в тарифах на 

загальну суму 82 188,74 тис. грн, в тому числі по роках: в 2019 році –                  

15 000,0 тис. грн, в 2020 році – 32 355,561 тис. грн, в 2021 році –                       

34 833,179 тис. грн. 

За рахунок видатків обласного бюджету трьом підприємствам передбачено 

фінансування на відшкодування різниці між розміром ціни (тарифу) на 

житлово-комунальні послуги, що затверджувалися або погоджувалися 

рішенням органу місцевого самоврядування – Полтавською обласною радою, та 

розміром економічно обґрунтованих витрат на їх виробництво (надання) на 

загальну суму: 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» – 35 993,897 тис. грн; 

ОКВПТГ «Миргородтеплоенерго» – 38 839,282 тис. грн; 

КП «Миргородводоканал» – 7 355,561 тис. грн.  

За час дії Програми загальний обсяг фінансування заходів із 

відшкодування різниці між розміром ціни (тарифу) на житлово-комунальні 

послуги становить 19 000,00 тис. грн з них: 

ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» – 9 000,00 тис. грн; 

ОКВПТГ «Миргородтеплоенерго» – 5 000,00 тис. грн; 

КП «Миргородводоканал» – 5 000,00 тис. грн.  

Кошти були спрямовані на погашення заборгованостей за спожиті 

енергоносії та оплату праці. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію начальника Управління житлово-комунального господарства 

та енергетики Полтавської обласної військової адміністрації Реви Е.В. взяти до 

відома. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про результати виконання умов Меморандуму 

про взаєморозуміння щодо врегулювання проблемних питань у сфері 

постачання теплової енергії та постачання гарячої води в опалювальний період 

2021/2022 рр. та надання фінансової допомоги ПОКВПТГ "Полтаватеплоенерго" для 

забезпечення сталого функціонування підприємства». 

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго», 

зазначив, що з метою зменшення фінансового навантаження на споживачів 

було укладено Меморандум про взаєморозуміння щодо врегулювання 

проблемних питань у сфері постачання теплової енергії та постачання гарячої 

води в опалювальному періоді 2021/2022 рр. В опалювальному періоді, що 

завершився, держава виконала умови Меморандуму, зберігши для виробництва 

теплової енергії для категорії споживачів «населення» ціну природного газу на 

рівні 7,42 грн за куб. м (з ПДВ) та надавши територіальним громадам додаткові 

надходження у вигляді ПДФО та акцизного податку з пального. 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» (далі – Підприємство) також 

дотрималося вимог щодо незмінності тарифів. Але територіальні громади не 

виконали своїх зобов’язань і не надали фінансової допомоги Підприємству крім 

міста Решетилівка та селища Машівка. У Підприємства виникла заборгованість 

перед НАК «Нафтогаз України» за спожитий в минулому опалювальному 

періоді природний газ в розмірі близько 260 млн грн. Відповідно до умов 

Меморандуму не виконали свої зобов’язання міста Полтава, Карлівка та селище 

Котельва. 

У зв’язку з цим Підприємство звертається з проханням до обласної ради 

стосовно налагодження співпраці з громадами, які нажаль на сьогодні не 

здійснили заходів щодо фінансової підтримки Підприємства. Це, насамперед, 

місто Полтава, як найбільший споживач послуг та на яке припадає близько  

170 млн грн фінансування. Інших джерел для покриття заборгованостей перед 

НАК «Нафтогаз України» у Підприємства немає. 

Приймак Д.С., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», зазначив, що міста 

Лубни та Пирятин не виконали умови Меморандуму. 

Ричка Є.О., заступник Полтавського міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів, повідомив, що Управління житлово-комунального 

господарства Полтавської міської ради готує інформацію міському голові щодо 

надходження додаткових коштів з ПДФО та акцизного податку з пального та 

внесення питання фінансової підтримки на розгляд виконкому Полтавської 

міської ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, поставив уточнюючі питання 

стосовно надходження до бюджету міста Полтава додаткових коштів від ПДФО 

та акцизу з пального. 
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Чепурко О.Г., заступник голови обласної ради, поставив уточнюючі 

питання стосовно звернення Підприємства до Полтавської міської ради. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, наголосив, що необхідно 

розібратися з коштами, які надійшли територіальним громадам відповідно до 

Меморандуму. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, повідомив, що на 

рахунках бюджету міста Полтави знаходиться 833 млн грн, але Полтавська 

міська рада не здійснює фінансову підтримку підприємства, яке надає послуги 

населенню міста Полтава. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

Олексенка О.С. та заступника Полтавського міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів Рички Є.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» спільно з 

Управлінням майном обласної ради підготувати звернення депутатів обласної 

ради до Полтавської міської ради щодо безумовного виконання вимог в частині 

виділення коштів ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» відповідно до 

Меморандуму про взаєморозуміння щодо врегулювання проблемних питань у 

сфері постачання теплової енергії та постачання гарячої води в опалювальний 

період 2021/2022 рр.  

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення про звернення депутатів обласної ради до Полтавської міської 

ради щодо безумовного виконання вимог в частині виділення коштів 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» відповідно до Меморандуму про 

взаєморозуміння щодо врегулювання проблемних питань у сфері постачання 

теплової енергії та постачання гарячої води в опалювальний період  

2021/2022 рр. на розгляд ради у встановленому порядку. 

4. Доручити виконавчому апарату обласної ради підготувати листи до 

Карлівської, Лубенської, Пирятинської міських та Котелевської селищної 

територіальних громад стосовно надання інформації станом на 01.07.2022 щодо 

фактичних додаткових надходжень до місцевих бюджетів територіальних 

громад відповідно до пункту 15 Меморандуму про взаєморозуміння щодо 

врегулювання проблемних питань у сфері постачання теплової енергії та 

постачання гарячої води в опалювальний період 2021/2022 рр.  
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10. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про внесення змін до Обласної програми 

фінансової підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та 

водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області на 2019 –                

2022 роки». 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

КП ПОР «Полтававодоканал», зазначив, що підприємство звертається з 

проханням внести зміни до даної Програми і збільшити фінансування в розмірі 

73 млн грн. 

Олексенко О.С., генеральний директор ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» 

зазначив, що підприємство обмежене в обігових коштах для проведення 

аварійно-ремонтних робіт та підготовки до опалювального періоду                

2022/2023 років та звертається з проханням внести зміни до Програми та 

збільшити фінансування. 

Приймак Д.В., директор ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго», наголосив, що на 

сьогоднішній день не виконано рішення першого пленарного засідання 

двадцять сьомої сесії обласної ради сьомого скликання від 17 вересня 2019 року 

№ 1192 «Про збільшення статутного капіталу ОБЛАСНОГО 

КОМУНАЛЬНОГО ВИРОБНИЧОГО ПІДПРИЄМСТВА ТЕПЛОВОГО 

ГОСПОДАРСТВА "ЛУБНИТЕПЛОЕНЕРГО"». 

Рева Е.В., начальник Управління житлово-комунального господарства та 

енергетики обласної військової адміністрації, ознайомив присутніх з проєктом 

рішення обласної ради.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо надання Полтавською 

міською радою фінансової допомоги КП ПОР «Полтававодоканал». 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, поставив уточнюючі питання 

стосовно бюджету, до якого КП ПОР «Полтававодоканал» сплачує податки. 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, запропонував                       

КП ПОР «Полтававодоканал» виключати під час дощу розміщенні в м. Полтаві 

зрошувальні арки. Запитав у Рички Є.О., заступника Полтавського міського 

голови з питань діяльності виконавчих органів, чому Полтавська міська рада не 

надає фінансової допомоги КП ПОР «Полтававодоканал». 

Ричка Є.О., заступник Полтавського міського голови з питань діяльності 

виконавчих органів відповів на поставлене питання. 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, наголосив на 

необхідності залишити придбаний транспорт у ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго». 

Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації, поставив 

уточнюючі питання стосовно сплати ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» податків та 

наданню послуг в територіальних громадах області. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, запропонував на наступному 

засіданні постійної комісії розглянути питання виконання рішення першого 

пленарного засідання двадцять сьомої сесії обласної ради сьомого скликання від 

17 вересня 2019 року № 1192. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

КП ПОР «Полтававодоканал» Третяка М.Ю., генерального директора 

ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С., директора ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В., начальника Управління житлово-

комунального господарства та енергетики Полтавської обласної військової 

адміністрації Реви Е.В. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

підготувати проєкт рішення «Про внесення змін до Обласної програми 

фінансової підтримки підприємств комунальної теплоенергетики та 

водопровідно-каналізаційного господарства Полтавської області на  

2019 – 2022 роки» з урахуванням пропозицій, наданих постійною комісією та 

внести його на розгляд ради в установленому порядку. 

 

Біленький О.Ю., голова обласної ради, запропонував питання 21 порядку 

денного «Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства Решетилівське комунальне підприємство «Водоканал» у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» 

розглянути одинадцятим в порядку денному. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Розглянути питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства Решетилівське комунальне підприємство «Водоканал» у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» 

одинадцятим в порядку денному. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття єдиного майнового комплексу 

Комунального підприємства Решетилівське комунальне підприємство «Водоканал» у 

спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 

зазначив, що передача Комунального підприємства Решетилівське комунальне 

підприємство «Водоканал» дасть можливість покращити якість надання послуг з 

водопостачання та водовідведення територіальним громадам. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Біленький О.Ю., голова обласної ради, 

Воротинцев В.А., генеральний директор КП ПОР «Полтававодоканал».  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал»  

Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про прийняття єдиного майнового комплексу Комунального підприємства 

Решетилівське комунальне підприємство "Водоканал" у спільну власність 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про виконання обласної Програми підвищення 

рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки у 2021 році». 

Семенко О.П., виконувач обов’язків начальника Управління інфраструктури 

та цифрової трансформації обласної військової адміністрації, начальник відділу 

розвитку інфраструктури, транспорту та організації пасажирських перевезень 

Управління інфраструктури та цифрової трансформації обласної військової 

адміністрації, зазначив, що метою даної програми є підвищення рівня безпеки 

дорожнього руху на території області, зниження рівня дорожньо-транспортних 

пригод, підвищення свідомості громадян в частині дотримання безпеки 

дорожнього руху. Фактично у 2021 році профінансовано видатки на загальну суму 

900 тис. грн, з них: 375 тис. грн – розпорядник Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації облдержадміністрації; 525 тис. грн – розпорядник 

Департамент будівництва, містобудування і архітектури облдержадміністрації. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління інфраструктури та 

цифрової трансформації обласної військової адміністрації, начальника відділу 

розвитку інфраструктури, транспорту та організації пасажирських перевезень 

Управління інфраструктури та цифрової трансформації обласної військової 

адміністрації Семенка О.П. взяти до відома. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін до обласної 

Програми підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки та Порядку 

використання коштів обласного бюджету на придбання у 2021 році комбінованих 

дорожніх машин на умовах співфінансування». 

Семенко О.П., виконувач обов’язків начальника Управління інфраструктури 

та цифрової трансформації обласної військової адміністрації, начальник відділу 
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розвитку інфраструктури, транспорту та організації пасажирських перевезень 

Управління інфраструктури та цифрової трансформації обласної військової 

адміністрації, ознайомив присутніх з проєктом рішення обласної ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, поставив уточнююче 

питання стосовно передачі територіальним громадам на баланс дорожніх машин. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію виконувача обов’язків начальника Управління інфраструктури 

та цифрової трансформації обласної військової адміністрації, начальника відділу 

розвитку інфраструктури, транспорту та організації пасажирських перевезень 

Управління інфраструктури та цифрової трансформації обласної військової 

адміністрації Семенка О.П. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до обласної Програми 

підвищення рівня безпеки дорожнього руху на 2021 – 2024 роки та Порядку 

використання коштів обласного бюджету на придбання у 2021 році комбінованих 

дорожніх машин на умовах співфінансування». 

 

14. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про затвердження цільової обласної 

Комплексної програми "Шлях до рівних можливостей" на 2022 – 2025 роки». 

Особік І.С., заступник директора – начальник управління містобудування і 

архітектури Департаменту будівництва, містобудування і архітектури 

Полтавської обласної військової адміністрації, ознайомила присутніх з проєктом 

рішення обласної ради.  

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника директора – начальника управління 

містобудування і архітектури Департаменту будівництва, містобудування і 

архітектури Полтавської обласної військової адміністрації Особік І.С. взяти до 

відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про затвердження цільової обласної 

Комплексної програми "Шлях до рівних можливостей" на 2022 – 2025 роки». 

 

15. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про внесення змін та доповнень до 

Комплексної програми соціального захисту населення Полтавської області на 2021 – 

2025 роки» (в частині будівництва житла, призначеного для тимчасового проживання 

внутрішньо переміщених осіб).  
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Слободян О.О., перший заступник директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації, 

ознайомив присутніх з проєктом рішення обласної ради в частині будівництва житла, 

призначеного для тимчасового проживання внутрішньо переміщених осіб.  

 

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Лунін Д.С., начальник обласної військової адміністрації,                   

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії. 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації  

Слободяна О.О. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про внесення змін та доповнень до 

Комплексної програми соціального захисту населення Полтавської області на 2021 – 

2025 роки». 

16. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про деякі питання управління об’єктами 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 

ознайомив присутніх по суті питання.   

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал» 

Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2.Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про деякі питання управління об’єктами спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

 

 



 

18 

17. СЛУХАЛИ: Про розгляд проєкту рішення «Про приймання-передачу витрат за 

об’єктом: «Реконструкція існуючого гаража під підземний паркінг КП "Полтавський 

обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф Полтавської 

обласної ради" по вул. Миколи Дмитрієва, 6, м. Полтава. Коригування.». 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

Управління майном обласної ради опрацювало звернення Департаменту 

будівництва, містобудування і архітектури Полтавської обласної військової 

адміністрації, отримало всі необхідні погодження і підготувало відповідний 

проєкт рішення обласної ради. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про приймання-передачу 

витрат за об’єктом: «Реконструкція існуючого гаража під підземний паркінг КП 

"Полтавський обласний центр екстреної медичної допомоги та медицини катастроф 

Полтавської обласної ради" по вул. Миколи Дмитрієва, 6, м. Полтава. Коригування.» 

 

18. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання-передачу витрат за об’єктом: 

«Реставрація Полтавської обласної філармонії по вул. Гоголя, 10 в м. Полтава 

(будинок колишньої хоральної синагоги). Коригування». 

Слободян О.О., перший заступник директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації, 

проінформував присутніх про хід виконання реставрації Полтавської обласної 

філармонії по вул. Гоголя, 10 в м. Полтава. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

матеріали по даному об’єкту опрацьовані в повному обсязі.  
 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації 

Слободяна О.О. та начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про приймання-передачу витрат за об’єктом: «Реставрація Полтавської 

обласної філармонії по вул. Гоголя, 10 в м. Полтава (будинок колишньої хоральної 

синагоги). Коригування». 
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3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

19. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про передачу вартості витрат на ремонт 

блоку конференц-залів за адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 45 на баланс в 

оперативне управління Комунальної установи Полтавської обласної ради з 

експлуатації адміністративних будівель». 

Слободян О.О., перший заступник директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації, 

проінформував присутніх про хід виконання ремонту блоку конференц-залів за 

адресою: м. Полтава, вул. Соборності, 45. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

матеріали по даному об’єкту опрацьовані в повному обсязі.  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації 

Слободяна О.О. та начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про передачу витрат на ремонт блоку конференц-залів за адресою:                      

м. Полтава, вул. Соборності, 45 на баланс в оперативне управління Комунальної 

установи Полтавської обласної ради з експлуатації адміністративних будівель». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

20. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про приймання-передачу майна спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області». 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 

зазначив, що фахівцями КП ПОР «Полтававодоканал було проведено обстеження 

дворової мережі водовідведення та каналізаційно-насосної станції. Підприємство не 

заперечує прийняти дані об’єкти на свій баланс.  

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал»  

Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном внести проєкт рішення «Про приймання-передачу майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області» на 

розгляд ради у встановленому порядку. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, оголосив заяву щодо конфлікту 

інтересів, який виникає у нього при розгляді питання «Про розгляд питання «Про 

надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ ПОЛТАВСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ ″ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ″ на отримання кредиту на умовах 

овердрафту в АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ «БАНК ″УКРАЇНСЬКИЙ 

КАПІТАЛ″» (заява додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ ″ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ″ 

на отримання кредиту на умовах овердрафту в АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ 

«БАНК ″УКРАЇНСЬКИЙ КАПІТАЛ″». 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 

зазначив, що дані кошти необхідні для поповнення оборотного капіталу для придбання 

електроенергії. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

матеріали по даному питанню опрацьовані в повному обсязі.  

 

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Воротинцев В.А., генеральний директор КП ПОР «Полтававодоканал». 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал»  

Третяка М.Ю., начальника Управління майном обласної ради Коморної Л.Ф. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про надання дозволу КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ 

ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ ″ПОЛТАВАВОДОКАНАЛ″ на отримання 

кредиту на умовах овердрафту в АКЦІОНЕРНОМУ ТОВАРИСТВІ 

«БАНК ″УКРАЇНСЬКИЙ КАПІТАЛ″». 
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3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

22. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання стосовно підготовки звернення депутатів 

обласної ради до Кабінету Міністрів України та НКРЕКП щодо передачі повноважень 

по встановленню тарифів на послуги з централізованого водопостачання та 

централізованого водовідведення Полтавській обласній раді. 

Третяк М.Ю., заступник генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал», 

проінформував присутніх по суті питання. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника генерального директора з економіки та фінансів 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтававодоканал»  

Третяка М.Ю. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення обласної ради «Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до 

Кабінету Міністрів України та Національної комісії, що здійснює державне 

регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг щодо передачі повноважень 

по встановленню тарифів на послуги з централізованого водопостачання та 

централізованого водовідведення Полтавській обласній раді». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

23. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження ОКВПТГ 

«Лубнитеплоенерго» укладання договорів реструктуризації заборгованості за 

спожитий природний газ. 

Приймак Д.В., директор Обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго», проінформував 

присутніх по суті питання. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 
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2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про погодження ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» укладання договорів 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

24. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо зменшення розміру відрахувань частини 

чистого прибутку на розвиток матеріально-технічної бази за підсумками фінансово-

господарської діяльності за I квартал 2022 року ОКВПТГ «Лубнитеплоенерго» в сумі                 

536533 грн. 

Приймак Д.В., директор Обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго», зазначив, що кошти 

потрібні на розвиток матеріально-технічної бази підприємства. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію директора Обласного комунального виробничого 

підприємства теплового господарства «Лубнитеплоенерго» Приймака Д.В. 

взяти до відома. 

2. Рекомендувати постійній комісії обласної ради з питань бюджету та 

управління майном погодити Обласному комунальному виробничому 

підприємству теплового господарства «Лубнитеплоенерго» зменшення розміру 

відрахувань частини чистого прибутку до обласного бюджету в розмірі                 

536533 грн за I квартал 2022 року на розвиток матеріально-технічної бази 

підприємства. 

 

25. СЛУХАЛИ: Про розгляд фінансової звітності ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» за                     

I квартал 2022 року.  

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», ознайомив присутніх з фінансовою звітністю за  

І квартал 2022 року. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Бєлашов С.В., голова постійної 

комісії, Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

Інформацію генерального директора Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С. взяти до відома. 

 

26. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання щодо погодження ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» укладання договорів реструктуризації заборгованості за 

спожитий природний газ та послуги з його розподілу та транспортування. 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував присутніх по суті питання. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Інформацію генерального директора Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про погодження ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» укладання договорів 

реструктуризації заборгованості за спожитий природний газ та послуги з його 

розподілу та транспортування». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

27. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про затвердження Програми оптимізації, 

автоматизації та розвитку системи централізованого теплопостачання ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» на 2022 – 2026 роки». 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував про розроблення п’ятирічної стратегії 

розвитку підприємства, яка дозволить, у разі її реалізації, здійснити заходи щодо 

зменшення споживання енергетичних ресурсів та покращення якості надання 

послуг. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про затвердження Програми оптимізації, автоматизації та розвитку системи 

централізованого теплопостачання ПОКВПТГ ″Полтаватеплоенерго″ на  

2022 – 2026 роки». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

28. СЛУХАЛИ: Про звіт ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

щодо стану автомобільних доріг області, перспективи їх ремонту у 2022 році та 

зимове утримання автомобільних доріг. 

Суржко М.О., заступник директора з експлуатаційного утримання доріг та 

фінансово-економічних питань ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області», зазначив, що Постановами Кабінету Міністрів України від 09 червня 

2021 р. № 590 «Про затвердження Порядку виконання повноважень Державною 

казначейською службою в особливому режимі в умовах воєнного стану» (зі 

змінами) та від 03 травня 2022 р. № 520 «Про внесення змін до Порядку 

виконання повноважень Державною казначейською службою в особливому 

режимі в умовах воєнного стану» не передбачено здійснення фінансових 

розрахунків за будівництво, реконструкцію, капітальний та поточний середній 

ремонти на автомобільних дорогах загального користування. 

Враховуючи вищезазначене, виконання попередньо запланованого плану з 

будівництва, реконструкції, капітального та поточного середнього ремонтів 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення області 

призупинено. 

Крім того, відкриття асигнувань за рахунок коштів спеціального фонду 

державного бюджету відповідно помісячного розпису з березня місяця  

Державною казначейською службою України не здійснювались, а тому 

фінансування для здійснення експлуатаційного утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах на даний момент відсутнє, тому ДП «Агентство 

місцевих доріг Полтавської області» першочергово забезпечує проведення 

ремонту автомобільних доріг місцевого значення, на які виділяють кошти 

органи місцевого самоврядування (як співфінансування на договірних засадах). 

Станом на 05.07.2022 ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

тісно співпрацює з 23 територіальними громадами, які виділили на ремонт 

доріг загального користування місцевого значення 83,9 млн грн (94 об’єкта). 

Для проведення ремонтних робіт залучено 10 місцевих підрядних організацій, 

які вже відновили понад 30 тис. м2 дорожнього покриття. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Матюшенко О.В., заступник голови постійної комісії, наголосив на необхідності 

підготовки звернення до Кабінету Міністрів України щодо перерозподілу 
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невикористаних залишків капітальних видатків в інших областях України на 

експлуатаційне утримання автомобільних доріг загального користування 

місцевого значення Полтавської області у 2022 році. 

Лемешко О.М., перший заступник голови обласної ради, поставив 

уточнюючі питання стосовно умов на яких територіальні громади виділяють 

кошти на ремонт доріг загального користування місцевого значення та період 

закупівлі протиожеледних матеріалів. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника директора з експлуатаційного утримання доріг 

та фінансово-економічних питань ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області» Суржка М.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

посилити роботу з територіальними громадами щодо виділення фінансування 

на будівництво, реконструкцію, ремонт і утримання автомобільних доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної 

власності у населених пунктах.  

3. Рекомендувати підготувати звернення депутатів обласної ради до 

Прем’єр-міністра України щодо перерозподілу невикористаних залишків 

капітальних видатків в інших областях України на експлуатаційне утримання 

автомобільних доріг загального користування місцевого значення Полтавської 

області у 2022 році. 

 

29. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області» про виділення коштів для належної підготовки дорожнього господарства 

області до роботи в осінньо-зимовий період 2022 – 2023 років. 

Суржко М.О., заступник директора з експлуатаційного утримання доріг та 

фінансово-економічних питань ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області», зазначив, що в минулих осінньо-зимових періодах 2020/21 рр. та 

2021/22 рр. на утримання доріг ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області» витрачено 52,66 та 68,2 мільйони гривень відповідно. При цьому, у 

сезоні 2020/21 рр. підрядниками використано комбінованої протиожеледної 

суміші на 32,7 млн грн (31,07 тис. тонн), а у 2021/22 рр. – на 32,4 млн грн (30,8 

тис. тонн). 

Залишок протиожеледного матеріалу становить 7280 тонн. Потреба коштів 

для створення мінімально необхідного запасу протиожеледних матеріалів 

складає 66,3 млн грн з урахуванням збільшення вартості солі та вартості 

перевезень. 

Крім того, необхідно створити мінімальний запас коштів для оплати 

аварійних та відновлювальних робіт, а також робіт із утримання автомобільних 

доріг у зимовий період. 
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ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» необхідні кошти для  

задовільного утримання місцевих доріг – проведення аварійних та 

відновлювальних робіт, а також належної підготовки дорожнього господарства 

області до роботи в осінньо-зимовий період 2022/23 рр. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлоножко О.В., заступник голови обласної ради, підкреслив важливість 

вивчення питання застосування бішофіту для обробки дорожнього покриття. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію заступника директора з експлуатаційного утримання доріг 

та фінансово-економічних питань ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської 

області» Суржка М.О. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

передбачити кошти в обласному бюджеті для належної підготовки дорожнього 

господарства області до роботи в осінньо-зимовий період 2022 – 2023 років. 

3. Рекомендувати ДП «Агентство місцевих доріг Полтавської області» 

розглянути можливість використання бішофіту для обробки дорожнього 

покриття з метою ліквідації ожеледиці в осінньо-зимовий період. 

 

30. СЛУХАЛИ: Про розгляд листа управління житлово-комунального господарства 

Щербанівської сільської ради Полтавського району стосовно виділення коштів на 

проведення реконструкції ділянки теплової мережі від котельні ПОКВПТГ 

«Полтаватеплоенерго» з приєднанням до неї житлових будинків. 

Макаренко В.В., начальник управління житлово-комунального 

господарства Щербанівської сільської ради, зазначив, що наявна котельня, яка 

забезпечує теплом житлові будинки, відпрацювала свої ресурси. Із наявних 

трьох котлів – два котли вийшли з ладу. Для вирішення питання опалення 

житлових будинків потрібні значні кошти. 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував, що дані будинки будуть підключені до 

твердопаливної котельні, але необхідно замінити труби на більший діаметр. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію начальника управління житлово-комунального господарства 

Щербанівської сільської ради Макаренка В.В. та генерального директора 



 

27 

Полтавського обласного комунального виробничого підприємства теплового 

господарства «Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати питання виділення коштів на проведення реконструкції 

ділянки теплової мережі від котельні ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» з 

приєднанням до неї житлових будинків розглянути на засіданні постійної 

комісії обласної ради з питань бюджету та управління майном. 

 

31. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про прийняття у спільну власність 

територіальних громад, сіл, селищ, міст Полтавської області спортивно-видовищного 

комплексу з приміщеннями громадського обслуговування за адресою: м. Полтава,   

вул. Юрченка Петра, будинок 1а». 

Слободян О.О., перший заступник директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації, 

зазначив, що отримано сертифікат готовності, витрачено коштів – 241 млн грн. 

Коморна Л.Ф., начальник Управління майном обласної ради, зазначила, що 

матеріали по даному питанню опрацьовані в повному обсязі. 

 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію першого заступника директора Департаменту будівництва, 

містобудування і архітектури Полтавської обласної військової адміністрації 

Слободяна О.О. та начальника Управління майном обласної ради  

Коморної Л.Ф. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про прийняття у спільну власність територіальних громад, сіл, селищ, міст 

Полтавської області спортивно-видовищного комплексу з приміщеннями 

громадського обслуговування за адресою: м. Полтава, вул. Юрченка Петра,                   

будинок 1а». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

32. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання «Про затвердження Програми спільної 

діяльності обласної ради, місцевих громад, ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» та 

співвласників житлових будинків «ЗАОЩАДИМО ТЕПЛО РАЗОМ» на                   

2022 – 2026 роки». 

Олексенко О.С., генеральний директор Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго», проінформував присутніх по суті питання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Бєлашов С.В., голова постійної комісії, щодо фінансування даної програми 

з обласного бюджету та аналогічної державної програми. 
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Бєлашов С.В., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитися і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію генерального директора Полтавського обласного 

комунального виробничого підприємства теплового господарства 

«Полтаватеплоенерго» Олексенка О.С. взяти до відома. 

2. Рекомендувати Управлінню майном обласної ради підготувати проєкт 

рішення «Про затвердження Програми спільної діяльності обласної ради, місцевих 

громад, ПОКВПТГ «Полтаватеплоенерго» та співвласників житлових будинків 

«ЗАОЩАДИМО ТЕПЛО РАЗОМ» на 2022 – 2026 роки». 

3. Постійній комісії обласної ради з питань житлово-комунального 

господарства, енергозбереження, будівництва, транспорту та зв’язку внести 

проєкт рішення на розгляд ради у встановленому порядку. 

 

33. Різне. 

 

 

Голова постійної комісії     Сергій БЄЛАШОВ 

 

 

Секретар постійної комісії     Костянтин КОПОТУН 

 


